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OR.0012.3.63.2024.II 

 

Protokół Nr 63/2024 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów  

oraz Rozwoju Powiatu Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 20 marca 2024 roku 

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji - po stwierdzeniu kworum otworzył                        

o godz. 1300  posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu, które odbyło się 

w sali 206 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Słupsku przy ul. Szarych Szeregów 14. 

Przywitał obecnych radnych i zaproszonych gości: 

- Panią Jadwigę Janicką – Skarbnik Powiatu, 

- Panią Urszulę Falbę – naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji, 

- Panią Małgorzatę Kargul – naczelnik Wydziału Komunikacji i Drogownictwa, 

- Pana Kamila Słomińskiego – zastępca naczelnika Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji, 

- Pana Waldemara Fuchsa – naczelnika Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego, 

- Pana Pawła Bojkowskiego – zastępcę dyrektora Zarządy Dróg Powiatowych w Słupsku. 

(listy obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu). 

 

 

Ad 1. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji – przypomniał, że porządek posiedzenia 

komisji radni do zapoznania otrzymali w zaproszeniu (zaproszenie stanowi                                             

zał. nr 2 do protokołu).  Pod obrady Komisji wpłynęły jeszcze 4 projekty uchwał Rady Powiatu 

Słupskiego: dwa związane z inwestycjami oraz dwa budżetowe. Zaproponował wprowadzić je 

do porządku posiedzenia w punkcie 4 jako podpunkty 7 i 8 (inwestycje) oraz 13 i 14 

(budżetowe). Zapytał radnych czy mają jakieś uwag. Zgłoszeń nie było. Poddał propozycję 

zmienionego porządku posiedzenia pod głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli porządek  

z proponowanymi zmianami. 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 16 stycznia 2024 r. 

3. Raport Monitoringowy za rok 2023 Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Powiatu 

Słupskiego na lata 2023 – 2030. 

4. Wyrażenie opinii o projektach uchwał Rady Powiatu Słupskiego: 

1) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków; 

2) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Ustka na realizację zadania 

pn. „Modernizacja dróg powiatowych na terenie Powiatu Słupskiego”; 
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3) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Ustka na realizację zadania 

pn. „Budowa i przebudowa dróg dla pieszych w ciągu dróg powiatowych  

na terenie powiatu słupskiego mająca na celu poprawę bezpieczeństwa 

niechronionych uczestników ruchu”; 

4) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Dębnica Kaszubska  

na realizację zadania pn. „Modernizacja  dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Słupskiego”; 

5) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Dębnica Kaszubska na realizację 

zadania pn. „Poprawa stanu dróg powiatowych na terenie Powiatu Słupskiego 

poprzez ich modernizację”; 

6) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Smołdzino na realizację 

zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania Modernizacji 

drogi powiatowej nr 1119G na odcinku: ul. Bałtycka w miejscowości Gardna 

Wielka – skrzyżowanie przy kanale Gardno – Łebsko (gmina Smołdzino)”; 

7) [DODANO:] w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Damnica  

na realizację zadania pn. „Poprawa stanu dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Słupskiego poprzez ich modernizację”; 

8) [DODANO:] w sprawie zmiany uchwały nr LIX/570/2023 Rady Powiatu 

Słupskiego z dnia 26 września 2023 roku w sprawie przyjęcia pomocy 

finansowej od gminy Damnica na realizację zadania pn. „Remont drogi 

powiatowej nr 1135G na odcinku Zgojewo – Świecichowo (gmina Główczyce  

i gmina Damnica)”; 

9) w sprawie zmiany uchwały nr LIX/572/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 

26 września 2023 roku w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy 

Słupsk na realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 1133G na 

odcinku Wiklino – Kukowo (gmina Słupsk); 

10) w sprawie zmiany uchwały nr LXVI/639/2024 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 

27 lutego 2024 roku w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy 

Smołdzino na realizację zadania pn. „Budowa i przebudowa dróg dla pieszych 

w ciągu dróg powiatowych na terenie powiatu słupskiego mająca na celu 

poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu”; 

11) w sprawie zmiany uchwały nr LXVI/608/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 

12 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Słupsk 

na realizacje zadania pn. „Budowa i przebudowa dróg dla pieszych w ciągu dróg 

powiatowych na terenie powiatu słupskiego mająca na celu poprawę 

bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu”; 

12) w sprawie zmiany uchwały nr LXIII/609/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 

12 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy 

Potęgowo na realizację zadania pn. „Budowa i przebudowa dróg dla pieszych  

w ciągu dróg powiatowych na terenie powiatu słupskiego mająca na celu 

poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu”; 

13) [DODANO:] w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2024 rok; 

14) [DODANO:] w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Słupskiego 
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5. Sprawozdanie z prac Komisji w kadencji 2018 - 2024 

6. Sprawy różne. 

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 16 stycznia 2024 r. 

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji – przypomniał, że protokół z posiedzenia 

Komisji z dnia 16 stycznia 2024 r. znajdował się do zapoznania w pokoju 207 w Wydziale 

Organizacyjnym oraz na stronie BIP Starostwa Powiatowego  w Słupsku. Uwagi nie wpłynęły. 

Stwierdził, że Komisja protokół przyjęła. 

 

 

Ad 3. 

Raport Monitoringowy za rok 2023 Strategii Rozwoju Społeczno – Gospodarczego 

Powiatu Słupskiego na lata 2023 – 2030.  

 

Pan Kamil Słomiński, zastępca naczelnika Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji – 

omówił ww. Raport. 

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji – zapytał radnych czy mają pytania  

do omawianego Raportu. 

 

Radny Konrad Tymecki – poruszył temat portu w Ustce. Z informacji wynika, że nowy port 

nie będzie budowany, a po prostu obecnie istniejący zostanie zmodernizowany. 

 

Pan Kamil Słomiński, zastępca naczelnika Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji – 

odpowiedział, że Strategia nie obejmuje portu. Budowa portu była ujęta w części Strategii 

związanej z oczekiwaniami zewnętrznymi. W przypadku pojawienia się nowych czynników 

zostaną one ujęte w przyszłych raportach. 

 

Radny Konrad Tymecki – zapytał o środki, które mają zostać przeznaczone dla powiatu 

słupskiego, w związku z budową elektrowni jądrowej na Pomorzu. Poprosił o bardziej 

szczegółowe informacje. 

 

Pan Kamil Słomiński, zastępca naczelnika Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji – 

oznajmił, że związany z tym program ma charakter osłonowy. Więcej szczegółów będzie 

wiadomych, gdy Urząd Wojewódzki rozpocznie prace związane z tym programem. 

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji – zapytał radnych czy mają inne pytania  

do omawianego Raportu. Więcej pytań nie było. Stwierdził, że Komisja raport przyjęła. 

(sprawozdanie stanowi zał. nr 3 do protokołu) 
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Ad 4. 1) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 

Słupski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Pan Małgorzata Kargul, naczelnik Wydziału Komunikacji i Drogownictwa – przedstawiła 

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. 

 

Radny Sławomir Ziemianowicz – zapytał o „zapotrzebowanie” na nowe przystanki. 

 

Pan Małgorzata Kargul, naczelnik Wydziału Komunikacji i Drogownictwa – 

odpowiedziała, że nowe przystanki pojawiają się tam, gdzie zgłaszają to mieszkańcy, 

przedstawiciele Gmin, czy Zarząd Dróg Powiatowych jest uwzględniane. 

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają inne pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Więcej pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 4 do protokołu) 

 

 

Ad 4. 2) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie przyjęcia 

pomocy finansowej od gminy Ustka na realizację zadania pn. „Modernizacja dróg 

powiatowych na terenie Powiatu Słupskiego”. 

 

Pani Urszula Falba, naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji – zaprezentowała 

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

 

 

Ad 4. 3) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie przyjęcia 

pomocy finansowej od gminy Ustka na realizację zadania pn. „Budowa i przebudowa 

dróg dla pieszych w ciągu dróg powiatowych na terenie powiatu słupskiego mająca  

na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu”. 
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Pani Urszula Falba, naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji –  omówiła  

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

 

Ad 4. 4) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie przyjęcia 

pomocy finansowej od gminy Dębnica Kaszubska na realizację zadania  

pn. „Modernizacja  dróg powiatowych na terenie Powiatu Słupskiego”. 

 

Pani Urszula Falba, naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji –  zaprezentowała 

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

 

 

Ad 4. 5) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie przyjęcia 

pomocy finansowej od Dębnica Kaszubska na realizację zadania pn. „Poprawa stanu dróg 

powiatowych na terenie Powiatu Słupskiego poprzez ich modernizację”. 

 

Pani Urszula Falba, naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji –  zaprezentowała 

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu) 
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Ad 4. 6) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie przyjęcia 

pomocy finansowej od Gminy Smołdzino na realizację zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej dla zadania Modernizacji drogi powiatowej nr 1119G  

na odcinku: ul. Bałtycka w miejscowości Gardna Wielka – skrzyżowanie przy kanale 

Gardno – Łebsko (gmina Smołdzino)”. 

 

Pani Urszula Falba, naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji –  omówiła  

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

 

 

Ad 4. 7) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie przyjęcia 

pomocy finansowej od gminy Damnica na realizację zadania pn. „Poprawa stanu dróg 

powiatowych na terenie Powiatu Słupskiego poprzez ich modernizację”. 

 

Pani Urszula Falba, naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji –  zaprezentowała 

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

 

 

Ad 4. 8) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie zmiany 

uchwały nr LIX/570/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 września 2023 roku  

w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Damnica na realizację zadania  

pn. „Remont drogi powiatowej nr 1135G na odcinku Zgojewo – Świecichowo (gmina 

Główczyce i gmina Damnica)”. 

 

Pani Urszula Falba, naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji –  przedstawiła  

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 
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głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

 

 

Ad 4. 9) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie zmiany 

uchwały nr LIX/572/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 września 2023 roku  

w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Słupsk na realizację zadania pn. 

„Remont drogi powiatowej nr 1133G na odcinku Wiklino – Kukowo (gmina Słupsk). 

 

Pani Urszula Falba, naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji –  omówiła  

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

 

 

Ad 4. 10) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie zmiany 

uchwały nr LXVI/639/2024 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 lutego 2024 roku  

w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Smołdzino na realizację zadania  

pn. „Budowa i przebudowa dróg dla pieszych w ciągu dróg powiatowych na terenie 

powiatu słupskiego mająca na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników 

ruchu”. 

 

Pani Urszula Falba, naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji –  przedstawiła  

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 13 do protokołu) 

 

 

Ad 4. 11) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie zmiany 

uchwały nr LXVI/608/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 12 grudnia 2023 roku  

w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Słupsk na realizacje zadania pn. 
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„Budowa i przebudowa dróg dla pieszych w ciągu dróg powiatowych na terenie powiatu 

słupskiego mająca na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu”. 

Pani Urszula Falba, naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji –  zaprezentowała 

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 14 do protokołu) 

 

 

Ad 4. 12) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie zmiany 

uchwały nr LXIII/609/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 12 grudnia 2023 roku  

w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Potęgowo na realizację zadania  

pn. „Budowa i przebudowa dróg dla pieszych w ciągu dróg powiatowych na terenie 

powiatu słupskiego mająca na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników 

ruchu”. 

 

Pani Urszula Falba, naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji –  omówiła  

ww. projekt uchwały Rady Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

 

 

Ad 4. 13) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie zmian                        

w budżecie Powiatu Słupskiego na 2024 rok. 

 

Pani Jadwiga Janicka, Skarbnik Powiatu – zaprezentowała ww. projekt uchwały Rady 

Powiatu Słupskiego.  

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał                                

pod głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie                    

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 16 do protokołu) 
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Ad 4. 14) 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

Pani Jadwiga Janicka, Skarbnik Powiatu – omówiła projekt uchwały Rady Powiatu 

Słupskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. Zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Słupskiego są odzwierciedleniem zmian                      

w budżecie Powiatu. 

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  zapytał radnych, czy mają pytania                                

do zaprezentowanego projektu uchwały. Pytań nie było. Projekt uchwały poddał                                

pod głosowanie. W wyniku głosowania stwierdził, że został on zaopiniowany pozytywnie                   

jednogłośnie. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 17 do protokołu) 

 

 

Ad 5. 

Sprawozdanie z prac Komisji w kadencji 2018 – 2024. 

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji –  przedstawił sprawozdanie z prac Komisji  

w kadencji 2018 - 2024. Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi. Pytań, ani 

uwag nie było. Stwierdził, że Komisja sprawozdanie przyjęła. 

 

 

Ad. 6. 

Sprawy różne. 

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji – zapytał, czy radni mają inne sprawy                  

do omówienia. 

 

Radny Konrad Tymecki – zapytał, czy linie powiatowe realizowane przez PKS mogą zostać 

rozszerzone o Plac Dąbrowskiego w Ustce, z uwagi na to, iż znajduje się tam ośrodek zdrowia 

i z dworca jest do niego kawałek drogi, co jest szczególnie uciążliwe dla osób starszych. Zapytał 

również, czy Powiat byłby w stanie dostosować komunikację z przyjazdami realizowanym na 

terenie Gminy Ustka. 

 

Pan Marcin Kowalczyk, Etatowy Członek Zarządu – odpowiedział, że chciałby,  

aby wprowadzono komunikację na teren miasta Ustka, jednak z różnych powodów  

jest to obecnie niemożliwe. W sezonie letnim straty na jednej linii wynoszą około 10 minut,  

w momencie okolicy południowej wynosi już 20 czy 30 minut, co „rozsypuje” cały rozkład 
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jazdy. 2 linie komunikacyjne, które działają na terenie miasta Ustka, stricte działają  

po mieście, więc jedynie tutaj jest pole dyskusji. 

 

Radny Konrad Tymecki – powiedział, że w miejscowości Objazda, gdzie jakiś czas temu 

robiona była droga powiatowa. Obok zatoczki autobusowej, po lewej stronie pojawiło się 

rozlewisko, które zaczyna wchodzić już w drogę powiatową, a mieszkańcy informują,  

że wcześniej wszystko było drożne, a obecnie woda nie dopływa do rowu. Wcześniej również 

zbierała się tam woda, jednak nie na taką skalę. Napierająca woda zaczyna niszczyć zatoczkę 

autobusową i jeśli coś nie zostanie zrobione, doprowadzi to do większych szkód. 

 

Pan Paweł Bojkowski, zastępca dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych – poinformował,  

że zostanie to sprawdzone w terenie. 

 

Radny Marek Kołtun – chciał podziękować dla przedstawiciela ZDP za dodatkowe 

odwodnienia na drodze Jezierzyce – Siemianice. One trochę pomogły, ale prawdopodobnie 

będzie potrzebne jeszcze jedno, gdyż w jednym miejscu przy niewielkich opadach pojawiła się 

kałuża, która wychodzi na drogę. 

 

Pan Marcin Kowalczyk, Etatowy Członek Zarządu – zgłosił do dyrektora Bojkowskiego 

problem z odwodnieniem przy drodze powiatowej w Niepoględziu. Miały tam miejsce naprawy 

i woda pojawiła się teraz po drugiej stronie. 

 

Radna Anna Pietrzak – zapytała kiedy ruszają pracę związane z przebudową drogi  

w miejscowości Krzynia. 

 

Pan Paweł Bojkowski, zastępca dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych – oznajmił,  

że dzisiaj rozpoczęły się prace przygotowawcze, jeśli pogoda nie pokrzyżuje planów od jutra 

będą wykonywane dalsze działania. 

 

Pan Ryszard Hendryk Przewodniczący Komisji – zapytał, czy radni mają inne sprawy                  

do omówienia. Takich nie było. Po wyczerpaniu tematów podziękował za obecność  

i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Zakończenie godz. 1355  

 

Przewodniczący Komisji 

           Budżetu  i Finansów  

              oraz Rozwoju Powiatu      

      Ryszard Hendryk 

Protokołował:                      

Miłosz Chojnacki 


